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Koszalin, 13.06.2024

Jacek Wezgraj 
Radny Miasta Koszalina

Tomasz Sobieraj 
Prezydent Miasta Koszalina

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się z prośbą o pilne wycięcie traw na skrzyżowaniu ulic Piaskowej i 
Żwirowej. Według informacji otrzymanej od mieszkanki z naszego miasta utrudniają one 
widoczność przejścia dla pieszych co może stanowić zagrożenie dla bezpieczeństwa osób z 
niego korzystających.

Z wyrazami szacunku
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Jacek Wezgraj 
Radny Miasta Koszalina

Tomasz Sobieraj 
Prezydent Miasta Koszalina

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się z prośbą o przeprowadzenie audytu ruchu rowerowego w Koszalinie w 
zakresie:

1. Liczby osób poruszających się komunikacyjnie po mieście na rowerach i hulajnogach 
w od poniedziałku do piątku

2. Analizy stanu technicznego oraz spełniania wymogów ustawowych istniejącej sieci 
dróg rowerowych na terenie miasta.

Studium Rozwoju Ruchu Rowerowego zostało przyjęte uchwałą Rady Miejskiej w Koszalinie 
24 września 2009 r. i od tamtej pory pozostało w dużej części niezrealizowane. W ciągu 
ostatnich 15 lat zmieniały się przepisy co do budowy infrastruktury rowerowej, częstotliwość 
wykorzystywania roweru jako środka transportu oraz oczekiwania mieszkanek i 
mieszkańców w zakresie polityki rowerowej prowadzonej przez Koszalin. Zaproponowane 
działania powinny być wstępem do przygotowania nowych, przystającego do 
współczesności, standardów rozwoju ruchu rowerowego w Koszalinie poprzez określenie 
aktualnego zapotrzebowania oraz stanu istniejącej infrastruktury.

W dobie kryzysu klimatycznego oraz wyzwań i formalnych obowiązków nakładanych na 
miasta w zakresie ochrony środowiska, emisji zanieczyszczeń oraz mobilności, Koszalin 
powinien dokładać wszelkich starań aby jak najwięcej mieszkanek i mieszkańców naszego 
miasta wybierało rower jako środek transportu. W tym celu miasto powinno zadbać aby 
poruszanie się nim po mieście było bezpieczne, komfortowe i atrakcyjne. Zaproponowane 
działania są wstępem do tego aby tak się stało.



Jednocześnie deklaruję wszelką pomoc i wsparcie w planowaniu i projektowaniu działań 
dotyczących rowerów w mieście.

Z wyrazami szacunku
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